
Fråga till Kommunstyrelsens ordförande Hanna Svensson (S) om en intern 
kommunal skolskjutspool

Vi har, i redovisningen av senaste upphandlingen av skolskjuts, tyvärr kunnat konstatera en 
ökad prissättning. Nu har vi även, i den så kallade T25:an rapporten, fått ta del av Region 
Stockholms trafikförändringar, vilken du Hanna Svensson, yttrat dig kring. Rapporten 
redovisar ett antal försämringar, vilka du också delvis kommenterar i ditt svar. Jag anser 
dock att väl underbyggd kritik blandas till något av ett ”mellanmjölk-svar”. Risken för ökade 
kostnader för bland annat skolskjuts, på grund av planerade försämringar i kollektivtrafiken, 
aktualiserar behovet av nytänk och förnyade arbetssätt ur vilka Mälaröborna får bra 
utdelning. I slutändan handlar det ju om hur vi använder invånarnas skattepengar och den 
kvalité de då kan förvänta sig. 

Jag vill ställa följande fråga till Hanna Svensson (S)
Har du och ditt styre inlett- eller planerar ni att inleda en utredning kring en intern kommunal 
skolskjutspool, inför nästa upphandlingsperiod, för att på ett rättvist och transparent sätt 
kunna jämföra kostnader och kvalité mellan en extern- och en möjlig intern lösning? 

För Sverigedemokraterna Ekerö

Jimmy Fors


